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YÖNETİM KURULU 

FAALİYET RAPORU 

(20.02.2014 - 17.03.2014) 

 

 

Sayın Meclis Üyeleri, 

 

Oda Meclisimizin 27 Mart 2014 ve 11 sayılı toplantısının gündeminde yer alan, Yönetim 

Kurulumuzun 20 Şubat 2014 – 17 Mart 2014 tarihleri arasındaki faaliyetlerinin en 

önemlilerini içeren çalışmalarımız bilgilerinize sunulmuştur.  

Saygılarımızla, 

Yönetim Kurulu 

 

 I- KAYIT,  DEĞİŞİKLİK ve TERKLER : 

 20.02.2014-17.03.2014 tarihleri arasında Odamıza; 

          

159 yeni üye kaydedilmiş,                                                                                                                           

486 üyenin kayıtlarında değişiklik yapılmış, 

65 üyenin kaydı silinmiştir. 

 

17.03.2014 Tarihi İtibariyle Toplam Üye Sayımız: 27.608 

 

                     

II- DEVAM EDEN FAALİYETLER: 

1- Oda Meclisince onaylanmış olan 2014 yılı Çalışma Planı ve Bütçesi çerçevesinde çalışmalarımız 

devam etmektedir.  

2- Uluslararası Rekabetçiliği Geliştirme Programı (UR-GE) kapsamında, Ekonomi Bakanlığına 

sunduğumuz ve kabul edilen “Adana Dış Ticaret Merkezi Projesi” çerçevesinde gıda 

sektöründeki KOBİ’lerin ihracat kapasitelerinin artırılmasına yönelik çalışmalarımız, (Proje 

tamamlanmış olup, Bakanlık nezdinde proje kapanış işlemleri devam etmektedir.),  

3- Uluslararası Rekabetçiliği Geliştirme Programı (UR-GE) kapsamında, Ekonomi Bakanlığına 

2014 yılı için sunulan iki sektördeki (Mobilya ve Makine) proje başvuruları kabul edilmiş olup; 

proje takvimi çerçevesinde çalışmalarımız, 

4- Çukurova Kalkınma Ajansı’nın, 2012 Yılı Kadın İstihdamının Artırılması ve Mesleki Eğitimi 

Mali Destek Programına sunulan ve kabul edilen “Adanalı Kadınlar Mesleki ve Girişimcilik 

Eğitimi Alıyor, Kadın Girişimciler Kurumsallaşıyor” Projesi kapsamında verilen eğitimler ve 

danışmanlık hizmetleri tamamlanmış olup; proje final raporu çalışmalarımız,  

5- Odamız üyelerine yönelik eğitim, bilgilendirme ve danışmanlık faaliyetlerimiz,  

6- Mülkiyeti Odamıza ait Tescilli Tarihi Binanın İlimize Kültür Müzesi olarak kazandırılmasına 

yönelik Çukurova Üniversitesi’ne tahsisi için Üniversite yetkilileri ile görüşmelerimiz,  

7- 2013 Yılı Faaliyet Raporu’nun basımına yönelik çalışmalarımız,  

8- Üye firmalara yönelik başlatmış olduğumuz Oda hizmetlerinin tanıtımı ve destek ziyaretlerimiz, 

9- ATOSEV’in mülkiyet sorununun çözülmesine yönelik ilgili makamlarla görüşmelerimiz ve 

hukuki girişimlerimiz, (Büyükşehir Belediyesi’ne dava açılmıştır.)   

10-  Odamız 2014-2017 Yılları Stratejik Planı hazırlık çalışmalarımız tamamlanmış olup; iç ve dış 

paydaşlara dağıtımı yönündeki çalışmalarımız, 
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11- Odamızın kuruluşunun 120.yıl etkinlikleri kapsamında yapılacak faaliyetlere yönelik 

çalışmalarımız, 

12- Odamız yeni hizmet binası yapımına yönelik çalışmalarımız 

13- Nisan ayında İlimizde düzenlenecek olan “Portakal Çiçeği Festivali”ne destek çalışmalarımız    

devam etmektedir. 

 

III- TAMAMLANAN FAALİYETLER: 

1- 27 Şubat 2014 tarihinde Çukurova Kalkınma Ajansı’nın, 2012 Yılı Kadın İstihdamının Artırılması 

ve Mesleki Eğitimi Mali Destek Programına sunulan ve kabul edilen “Adanalı Kadınlar Mesleki ve 

Girişimcilik Eğitimi Alıyor, Kadın Girişimciler Kurumsallaşıyor” Projesi eğitimleri tamamlanmış ve 

kapanış toplantısı yapılmıştır.  

2- 11 Mart 2014 tarihinde yürütmekte olduğumuz Çukurova Kalkınma Ajansı destekli “Adanalı 

Kadınlar Mesleki ve Girişimcilik Eğitimi alıyor, Kadın Girişimciler Kurumsallaşıyor” projesi 

kapsamında, Kalkınma Ajansı yetkililerince final denetimi gerçekleştirilmiştir. 

3- Odamız 2014-2017 Yılları Stratejik Planımızın iç ve dış paydaşlara dağıtılmak üzere basımı 

tamamlanmıştır. 

 

IV- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN MESLEK KOMİTESİ KARARLARI :  

Meslek Komitelerinin dönem içerisinde almış olduğu kararlar Yönetim Kurulumuz tarafından 

değerlendirilmiş ve ilgili makamlara bildirilmiştir.  

1- Odamız 1. Grup Meslek Komitesi Toplantısında; 

a) Narenciye bahçelerinde kullanılması ruhsatsız olan Chloropyrifos etken maddeli ilaçların 

Avrupa Birliği ülkelerinde olduğu gibi ülkemizde de belirli limitler içersine alınması için 

çalışmalarda bulunulması gerektiğini bildirmişlerdir.  

Konu, İl Gıda, Tarım ve Hayvancılık Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

b) Ülkemizin önemli tarım alanlarına sahip olan bölgemizde kalifiye eleman sorunu yaşandığını 

ve söz konusu sorunun aşılabilmesi için Tarım Meslek Lisesi’nin açılması gerektiğini 

bildirmişlerdir.  

Konu, Adana İl Milli Eğitim Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

c) Çukurova Bölgesi için yapılan araştırmalarda gelecekte iklim değişikliği nedeniyle Seyhan 

Havzası yağış ve yerüstü su kaynaklarının %30-35 oranında azalacağı ve sulama suyu 

yetersizliği olacağı ve bu nedenle Aşağı Seyhan Projesi Basınçlı Boru Sulama Rehabilitasyonu 

Planlama Raporu çalışmalarının DSİ çalışma programına alınması, proje ve inşaatının 

ivedilikle gerçekleştirilmesi gerektiğini ve desteklenmesi gerektiğini bildirmişlerdir.  

Konu, T.C Orman ve Su İşleri Bakanlığı’na iletilmiştir. 

2- Odamız 2. Grup Meslek Komitesi Toplantısında:  

Vedat Dalokay Hal Kompleksinin yanında bulunan Büyükşehir Belediyesine ait boş arazinin mevcut 

otoparkların yetersiz olmasından dolayı esnafın kullanımına açılmasının faydalı olacağını ifade 

etmişlerdir.   
Konu Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı’na iletilmiştir. 

3- Odamız 13. Grup Meslek Komitesi Toplantısında: 
5553 sayılı yasada tohum-fide satışı yapan bayilerin TODAB (Tohum Dağıtıcıları Alt Birliği) ne üye 

olunması zorunluluğu getirilmiştir. Bu üyelikle; üyenin tohum-fide satışından elde ettiği cironun 

binde’3’ü bu birliğe gelir olarak verilmektedir. 2006 yılından beridir bu işi yapan bayiler TODAB’a 

üye olmak istemedikleri gibi Tarım Bakanlığı da üye olunması için zorlamaktadır. Diğer yandan 

alınan binde 3 oran üretici firmadan başlayıp, toptancı perakendeci, fide yetiştiricisi, fide 

yetiştiricisinden fide satıcısına kadar her geçiş aşamasında alınmaktadır. Bu oranın bu şekilde silsile 

ile alınması haksız bir uygulama olup yalnızca bu oran tohum üreticisinden eğer ithal ediliyorsa da 

ithalatçısından alınması gerekmektedir. Konun çözüme kavuşturulması için gerekli girişimlerde 

bulunulması gerektiği bildirilmiştir. 

Konu, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiş ve diğer Odalardan da konu ile ilgili 

girişimimize destek talep edilmiştir. 
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4- Odamız 14. Grup Meslek Komitesi Toplantısında:  

Üyelerimizin almakla mükellef olduğu Elektrik Kuvvetli Akım Tesislerinde Çalışma Belgesi (EKAT) 

sadece Ankara İstanbul, İzmir, Erzurum ve Erzincan illerinde yer alan eğitim merkezlerinde 

verilmektedir. Bölgemizdeki enerji yatırımlarındaki artışlarda dikkate alındığında söz konusu 

belgenin Adana il sınırları içerisinde alınması ve eğitimlerin bölgemizde de verilmesi için gerekli 

girişimlerde bulunmasını bildirmişlerdir. 

Konu, Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne ve Türkiye Elektrik Dağıtım A.Ş. Genel Müdürlüğü’ne 

iletilmiştir.  

5- Odamız 23. Grup Meslek Komitesi Toplantısında:      

a) Meslek grubumuzun yoğun olarak hizmet verdiği Kızılay Caddesi esnafı 09.10.2013 tarih ve 6 

nolu komite toplantısında da belirtildiği üzere caddenin tek yöne dönmesi sebebi ile 

Abidinpaşa caddesinden girişler verilmiş Kızılay Caddesi ile Abidinpaşa Caddesi arasındaki 

ara yollar çift yönlü trafiğe açılmıştır. Ancak araçların hala sokaklarda park etmesi ciddi 

sıkıntı, gürültü ve kavgalara sebep vermektedir. Bu caddelerde çift yön uygulaması yapılan ara 

sokaklarda araç parklarına izin verilmemesi ve çift yönün rahatlaması için gerekli girişimlerde 

bulunulması, 

b) Kızılay Caddesi araç trafiği zaten esnafı ciddi şekilde rahatsız ediyor olması bir yana cadde 

üzerinde dolmuşların aşırı süratle seyretmeleri esnafın ve esnaf elemanlarının karşıdan karşıya 

geçmelerini zorlaştırmakta ve ciddi kazalara sebebiyet vermektedir. Gerekli girişimlerde 

bulunulması hususlarını bildirmişleridir. 

Konular, Adana Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

c) Komitenin, Kızılay Caddesindeki kaldırım ve ışıklandırmalardan dolayı teşekkürleri Adana 

Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı’na iletilmiştir.  

6- Odamız 24. Grup Meslek Komitesi Toplantısında:  

Türk Standartları Enstitüsü’nün, TSE belgesi alan firmalardan vize yenilme ücreti adı altında 

yaklaşık 5.000 TL’ye yakın her yıl ücret alması üyelerimizi sıkıntıya sokmakta ve bir çok firma bu 

belgeyi almaktan vazgeçmektedir. Söz konusu belge ücretinin ilk başvuru aşamasında 5.000 TL 

civarında bir ücret olabileceğini, vize yenileme ücretinin de daha makul fiyatlarda olması gerektiğini 

bildirmişlerdir. 

Konu, Türk Standartları Enstitüsü Çukurova Bölge Koordinatörlüğü’ne iletilmiştir. 

 

7- Odamız 34. Grup Meslek Komitesi Toplantısında:  

D-400 karayolundaki trafiğin bakım ve çalışmalardan dolayı istasyonlar ve çevredeki esnaf mağdur 

durumdadır. Kalkınmış ülkelerdeki bu işler çalışma saatleri dışında yapılmaktadır, bizde ise sabah 

mesaisinde başlayıp akşam mesaisinde bitmektedir. Hem trafikteki zaman kaybının hem de esnafın 

kaybının önlenmesi için acilen çözümler üretilmesi ve daha planlı çalışma saatleri belirlenmesi için 

gerekli girişimlerde bulunulması hususunu bildirmişlerdir. 

Konu, Karayolları Düzenleme Genel Müdürlüğü Adana V. Bölge Müdürlüğü’ne iletilmiştir. 

 

V- İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN YAZILARA GELEN CEVABİ YAZILAR:   

1- Odamız 2.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup, Adana Büyükşehir Belediyesi İşletme ve İştirakler Dairesi Başkanlığı’ndan gelen 

cevabi yazıda; Vedat Dalokay Hal Kompleksi içerisinde faaliyette bulunan üyelerimiz işgaliye 

ücretlerinin alınmaması gerektiği, Belediye tarafından sunulacak çözüm önerilerinin yaşadıkları 

sıkıntıyı sona erdireceğini dile getirmişlerdi. Bu konuyla ilgili Adana 1.Vergi Mahkemesinin 

28.10.2013 tarih ve 2013/1062 sayılı kararı yazı ekinde gönderilmiş olup, dava konusu meclis 

kararının  çatılı üst kapalı alan  için belirlenmiş olan işgaliye ücret tarifesine ilişkin kısmının 

iptaline  karar verildiği anlaşılmıştır.   

2- Odamız 8.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup,  

a) TOBB’den gelen cevabi yazıda; Çay ithalatı yapan üyelerimizin Rize limanının yetersiz 

kalması sebebiyle Trabzon Limanı’nın kullanılması talebini içeren yazınız Gümrük ve Ticaret 

Bakanlığı’na intikal ettirilmiştir.” denilmektedir.  
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b) Osmaniye Valiliği İl Emniyet Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; “Bölgemizde faaliyet 

gösteren gıda toptancılarının Osmaniye, Kadirli İskenderun gibi bölgenize yakın il ve ilçelere 

mal gönderdiğinizi, servis ve dağıtım araçlarının şehre girişine izin verilmediğini, dağıtılan 

maddenin gıda maddesi olması sebebiyle sıkıntı yaşandığını, gıda maddesi dağıtımı yapan 

firmaların araçlarının plakalarının ilgili trafik şube müdürlüğüne bildirilerek gün içerisinde 

dağıtım yapmalarının sağlanması hususunda girişimde bulunulması ile ilgili talebiniz. Osmaniye 

İl Trafik Komisyonunun 19/10/2009 tarih ve 2009/32 sayılı kararı gereği; İlimiz merkezinde 

Musa Şahin bulvarını kullanarak transit geçiş yapmak isteyen tır, tanker ve kamyon gibi araçların 

bulvar üzerinde oluşturduğu trafik yoğunluğunu ortadan kaldırmak amacıyla kısıtlamaya 

gidilerek Musa Şahin Bulvarının ağır tonajlı araçların transit geçişlerine kapatılmasına, bu 

araçları Sanayi Kavşağından ve Bölge Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü ve Kadirli yolunda 

bulunan kavşaktan çevre yollarına yönlendirilmelerine, gıda maddeleri ile hazır beton gibi yükü 

bozulması söz konusu olan yükleri taşıyan araçların gündüz saatlerinde 09.00-11.00 ile 14.00-

16.30 saatleri arasında gece saatlerinde ise 20.00-06.00 saatleri arasında, çarşı içerisinde esnafa 

malzeme getiren araçların ise 19.00'dan sonra Trafik Tescil ve Denetleme Şube Müdürlüğüne 

bilgi vermek şartıyla sadece yük indirmek ve bindirmek amacıyla şehir içine girmelerine, ev 

eşyası taşıyan araçlar için herhangi bir kısıtlamaya gidilmemesi belirtilmiştir. Bu nedenle; İl 

Trafik Komisyonu kararı gereğince ilimiz merkezinde transit geçiş yapacak ağır tonajlı araçlar 

güney ve kuzey çevre yollarını kullanacak, çarşı içerisinde esnafa malzeme getiren araçların ise 

Park Hastanesi yanında bulunan Trafik Denetleme Büro Amirliğine yazılı olarak, yazılı olarak 

müracaatın yapılamadığı takdirde 0505 3188013 nolu telefonu arayarak izin alınması koşuluyla 

yük indirmek ve bindirmek amacıyla şehir içine girebileceklerdir.” denilmektedir. 

3- Odamız 9.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup; Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı Ulaşım Dairesi Başkanlığı’ndan gelen 

cevabi yazıda; “Karataş Yolu üzerinde Karşıyaka Devlet Hastanesi önündeki orta refüjde 

yaşanılan sıkıntılardan bahsedilmektedir. Karataş Yolu Karayolları Bölge Müdürlüğü'nün 

sorumluluğunda olup, bahse konu refüj açıklığı proje kapsamında Karayolları Bölge 

Müdürlüğü'nce kapatılmıştır.” denilmektedir. 

4- Odamız 13.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup, TOBB’den gelen cevabi yazıda; Tohum ve fide satışı yapan bayilerin (TODAB) 

Tohum Dağıtıcıları Alt Birliği’ne üye olunması zorunluluğunun sebep olduğu sıkıntıları içeren 

yazınız Gıda, Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı'na intikal ettirilmiştir.”  denilmektedir. 

5- Odamız 14.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup, Elektrik Mühendisleri Odası’ndan gelen cevabi yazıda; Elektrik Kuvvetli Akım 

Tesisleri Yönetmeliğine uygun olarak çalışabilmek için alınan EKAT belgesi eğitimleri, Enerji ve 

Tabi Kaynaklar Bakanlığı'nın yetkilendirilmiş olduğu kurumlar tarafından yapılmaktadır. 

Bakanlığın yetkilendirmiş olduğu TEDAŞ Genel Müdürlüğü, Ankara, İzmir, İstanbul, Erzurum 

gibi illerde kurulmuş olan Eğitim Merkezlerinde bu eğitimleri vermektedir. Verilmekte olan 

eğitimler, önemli bir tesis-ekipman altyapısı gerektirmekte olup, mevcut eğitim merkezleri 

dışında başka bir yerde eğitim yapmak bu konuda yetkili kuruluşun alabileceği bir karardır. 

Dolayısıyla Odanız Meslek Komitesinin EKAT eğitimlerinin Adana'da yapılması yönünde 

girişimde bulunulmasına dair almış olduğu kararın, sonuç alınabilmesi için bir yazı ile TEDAŞ 

Genel Müdürlüğüne bildirilmesi uygun olacaktır.” denilmektedir. 

6- Odamız 16.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup; Aksagaz’dan gelen cevabi yazıda; EPDK Doğalgaz Müşteri Hizmetleri 

Yönetmeliğine dayanılarak hesaplama faturalarda yer alan düzeltilmiş tüketim üzerinden 

yapılmaktadır. 300 mbar ve altında sayaçtan ölçülen hacim değeri aşağıdaki eşitliklere göre 

hesaplanan düzeltme katsayısı (K) ile çarpılarak bulunur. 

Md = ms x K  

K=       P     x       Tr    x        Zr         b 

       Pr             T               Z 

P=Pa + Ps 

Burada, 

md: Düzeltilmiş hacim (m3), 
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ms: Sayaçtan ölçülen hacim, 

K : Düzeltme katsayısı, 

P : Ölçüm basıncı (bar), 

Pa: Aylık olarak şehir giriş veya diğer ölçüm istasyonuna girilmiş basınç değeri (bara), 

Pr: Referans şartlardaki basın. (1,01325 bar), 

Ps: Sayaç ölçüm Basıncı (barg), 

T : Pa değerinin alındığı Meteoroloji İstasyon Müdürlüğünden ilgili şehir için alınmış son on 

yılın (yoksa ilk ölçümün yapıldığı tarihten itibaren) 75 cm için hesaplanan toprak 

altı sıcaklık değerlerinin, her tahakkuk dönemi için ayrı ayrı olmak üzere, ortalama (OK), ön 

ödemeli sayaçlarda bir önceki aya ait 75 cm için hesaplanan toprak altı sıcaklık değerlerinin 

ortalaması (OK), 

Tr: Referans şartlardaki sıcaklık (288,15 OK), 

Z : Ölçüm şartlarındaki sıkıştırılabilirlik, 

Zr: Referans şartlardaki sıkıştırılabilirliktir. 

Zr / Z (sıkıştırılabilirlik oranı) = 1 olarak alınır” denilmektedir.  

7- Odamız 21.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup,  Yüreğir Belediyesi Zabıta Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; “Yüreğir Numune 

Hastanesi civarında seyyar satıcıların yoğun olarak faaliyette bulunduğu belirtilerek, seyyar 

satıcıların kaldırılması istenmektedir. Belediyemiz Zabıta Müdürlüğü ekiplerince yapılan 

çalışmalar neticesinde; hastane civarında bulunan seyyar satıcıların kaldırıldığı ve çalışmaların 

devam ettiği tespit tutanağından anlaşılmıştır.” denilmektedir.  

8- Odamız 29.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup, TOBB’den gelen cevabi yazıda; “Bankacılık Düzenleme ve Denetleme 

Kurumu’nun, banka kartları ve kredi kartları hakkındaki yönetmelikte yaptığı düzenlemeyle, kredi 

kartı ile yapılan satışlarda taksit imkânının ortadan kaldırılmasının özellikle kuyumculuk 

sektörüne yaşattığı sıkıntıları içeren yazımız Bankacılık Düzenleme ve Denetleme Kurumu’na 

intikal ettirilmiştir.” denilmektedir. 

9- Odamız 35.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup; Adana Büyükşehir Belediyesi Başkanlığı Ulaşım Dairesi Başkanlığı’ndan gelen 

cevabi yazıda; “Müdürlüğümüz araç takip sistemi programı veritabanı bilgileri güncelleştirme 

çalışmaları sürmektedir. Güncelleştirme işlemi bittikten sonra talep edilen S plakalı araç listesi 

verilecektir.” denilmektedir. 

10- Odamız 38.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup,  

a) Seyhan İlçe Belediyesi Mali Hizmetler Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; “İlgi yazı ile 

İçişleri Bakanlığınca çıkarılan yasada İlan ve Reklam tarifeleri ile ilgili olarak gerekli 

düzenlemelerin yapıldığını ve bölgesel olarak yapılan düzenlemelerin ilgili Belediyelere 

gönderilerek tabela ve ilan vergilerinin bu doğrultuda alınacağı belirtilmiştir. Bu kapsamda 

uygulana tarife 10.02.2014 tarih ve 2011/5896 sayılı Bakanlar Kurulu Kararı ile yayımlanan 

ücret tarifeleri üzerinden işlem yapılmaktadır.” denilmektedir.  

b) Çukurova Belediyesi Mali Hizmetler Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; “İlan ve Reklam 

vergisi tarifeleri ile ilgili olarak uygulanan tarifenin İçişleri Bakanlığı tarafından gönderilen 

tarifemi yoksa belediyelerin uyguladığı tarifemi olduğu hususunda bilgi istemektesiniz. 

Belediyemiz tarafından alınan, İlan-Reklam vergisi tarifesi 18.02.2014 tarihinde Resmi Gazetede 

yayımlanan 10.02.2014 tarih ve 2014/5896 sayılı kararnamenin ekinde karar alınan tarife 

uygulanmaktadır.” denilmektedir. 

c) Adana Valiliği İl Emniyet Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; “Reşatbey Mahallesi 62015 

sokak üzerinde bulunan okul servislerinin sokağı kapattıkları belirtilerek, Odanız üyelerinin 

mağduriyetinin giderilmesi istenilmektedir. Trafik Denetleme Şube Müdürlüğümüz ekipleri 

tarafından 62015 sokak üzerinde yapılan incelemelerde; sokağın yaklaşık 100 metre uzunluğunda 

olduğu, İnönü İlköğretim Okulu öğrencilerinin giriş kapısının bu sokakta bulunması nedeniyle 
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servis araçlarının sokağı yalnızca okul giriş ve çıkış saatlerinde 10-15 dakika aralığında 

kullandıkları, servis araçlarının tek sıra halinde bekledikleri ve sokağın araç trafiğine açık 

bulunduğu gözlemlenmiş ve bahse konu sokak üzerinde faal olan herhangi bir iş yerinin 

bulunmadığı, yalnızca inşaatı bitmiş ancak faal hale getirilmemiş bir otelin bulunduğu tespiti 

edilmiştir. Ayrıca, öğrencilerin okul giriş ve çıkış saatleri esnasında okulun bulunduğu mevki 

nedeniyle 62015 sokağın kullanılmasının zorunlu olduğu göz önünde bulundurulduğunda bahse 

konu sokakta herhangi bir sorun bulunmadığı değerlendirilmektedir.” denilmektedir.  

11- Odamız 41.Grup Meslek Komitesi aylık olağan toplantısında alınan kararlar ilgili kurumlara 

iletilmiş olup,  

a) Yüreğir Belediyesi Zabıta Müdürlüğü’nden gelen cevabi yazıda; İlçemizde kayıt dışı faaliyet 

gösteren emlakçıların denetlenmesi istenmektedir. Belediyemiz Zabıta Müdürlüğü ekiplerince 

yapılan çalışmalar neticesinde; kayıt dışı faaliyet gösteren emlakçılara rastlanmadığı ve 

kontrollerin devam ettiği tespit tutanağından anlaşılmıştır.” denilmektedir.  

b) TOBB’den gelen cevabi yazıda; “İlgide kayıtlı yazınız 20.02.2014 tarih ve 545/3810 sayılı 

yazımız ile KOSGEB Başkanlığı'na intikal ettirilmiş olup, anılan Kurumdan alınan cevabi 

05.03.2014 tarih ve 2330 sayılı yazı ekte gönderilmektedir. 

İlgide kayıtlı yazı eki ile kurumsal nitelikte hizmet veren gayrimenkul değerlendirme şirketlerinin 

de KOSGEB desteklerinden yararlanabilen sektörler arasında yer alması hususu talep edilmiştir. 

3624 sayılı 'Küçük ve Orta Ölçekli İşletmeleri Geliştirme ve Destekleme İdaresi Başkanlığı 

Kurulması Hakkında Kanun’un 3 üncü maddesi uyarınca; KOSGEB hizmet ve desteklerinden 

yararlanacak işletmelere ilişkin sektörel ve bölgesel önceliklerin belirlenmesi yetkisi Bakanlık 

Kurulu'ndadır. 

Yukarıda belirtilen Kanun maddesi kapsamında 18.09.2009 tarih ve 27353 sayılı Resmi Gazete'de 

yayımlanan “KOSGEB Tarafından Verilecek Hizmetler ve Desteklerden Yararlanacak Küçük ve 

Orta Büyüklükteki İşletmelere İlişkin Sektörel ve Bölgesel Önceliklerin Belirlenmesi Hakkındaki 

Bakanlar Kurulu Kararı” ile hangi sektörlerdeki işletmelerin KOSGEB Destekleri'nden 

yararlanabileceği belirlenmiş bulunmaktadır. 

Gayrimenkul değerlendirme şirketleri, NACE Rev.2'ye göre “Gayrimenkul Faaliyetleri” sınıfında 

yer almakta olup, KOSGEB desteklerinden yararlanamamaktadır. Mezkûr Bakanlar Kurulu 

Kararı'nın değiştirilmesi söz konusu olduğunda, konuyla ilgili talebinizin Bakanlar Kurulu'na 

iletilmesi sağlanacaktır.” denilmektedir. 

VI - İLGİLİ MAKAMLARA GÖNDERİLEN ODAMIZ GÖRÜŞLERİ: 

27 Şubat 2014 tarihli Meclis Toplantısında, Odamız 44.grup Meslek Komitesi adına sunum yapan 

Muzaffer Emin YUMUŞAK ’ın sunumunda belirtilen;  Eğitimde % 8 olarak uygulanan KDV 

istisnasının, yine eğitim işini ifa eden sürücü kurslarının araç alımlarında da aynı şekilde 

uygulanması, devlet okullarına sarf malzeme alımlarında, uygulanan KDV istisnasının özel 

okullar ve dershaneler içinde uygulanması gerektiği,  her yıl alınan Eğitim Ruhsat harcının bir 

defaya mahsus alınması ve KOSGEB desteklerinden eğitim sektörünün de faydalanması ile ilgili 

sıkıntıları, 

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği’ne iletilmiştir. 

 

VII - KATILDIĞIMIZ TOPLANTILAR VE TÖRENLER:  

1- 21 Şubat 2014 tarihinde, Ankara’da Ekonomi Bakanlığı’nda gerçekleştirilen Odamız UR-GE 

Projeleri Değerlendirme Toplantısı’na Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Genel 

Sekreter Ahmet NEVRUZ ve Dış Ekonomik İlişkiler ve Organizasyonlar Şefi İ. Burçin 

TEYMEN, 

2- 23 Şubat 2014 tarihinde, Kalkınma Bakanı Cevdet Yılmaz’ın İlimize yaptığı ziyaret kapsamında 

Oda Başkanları ve Sivil Tolum Örgütleri ile yaptığı toplantıya Yönetim Kurulu Başkanı Atila 

MENEVŞE ve Meclis Başkanı Tarkan KULAK,  

3- 24-26 Şubat 2014 tarihleri arasında Ankara’da gerçekleştirilen TOBB Mevzuat Eğitimi’ne Genel 

Sekreter Ahmet NEVRUZ ile konuları ile ilgili eğitim günlerinde Oda Sicil Müdürü Mahmut 

Şevket İŞİIŞIK, İç Ticaret Müdürü Mertol MERCİMEK, Mali İşler Müdürü Ömür TALU, İdari 
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İşler ve İnsan Kaynakları Müdür Vekili Barış Gökhan TOPAL ve Dış Ekonomik İlişkiler ve 

Organizasyonlar Şefi İ. Burçin TEYMEN, 

4- 25 Şubat 2014 tarihinde; Çukurova Genç İş Adamları Derneği'nin “Bilgi Güçtür”  Toplantıları 

Kapsamında “Dünya Kenti Nasıl Olunur, Nasıl Yönetilir” Konulu Toplantısına Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE, 

5- 28 Şubat 2014 tarihinde; Çukurova Fuarcılık A.Ş.’nin 2014 Yılı Olağan Genel Kurul 

Toplantısına Meclis Üyesi Yasin IŞIK, 

6- 28 Şubat 2014 tarihinde; Kayseri Ticaret Odası’nca düzenlenen “Gelecek Kayseri’de Ödül 

Töreni”ne Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

7- 4 Mart 2014 tarihinde; Adana Valiliği’nde yapılan Turizm Haftası Etkinlikleri Toplantısı’na 

Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Halis BAYRAK, 

8- 7 Mart 2014 tarihinde; Adana’da Maliye Bakanı Sn.Mehmet ŞİMŞEK’in katılımıyla Gelir 

İdaresi Başkanlığınca gerçekleştirilen vergi rekortmenleri ödül törenine Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE, 

9- 8 Mart 2014 tarihinde; Adana’da Maliye Bakanı Sn.Mehmet ŞİMŞEK’in katılımıyla 

gerçekleştirilen kahvaltılı sohbet toplantısına Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, 

10- 12 Mart 2014 tarihinde İktisadi Kalkınma Vakfı Yönetim Kurulu toplantısına Yönetim Kurulu 

Başkanı Atila MENEVŞE, 

11- 15 Mart 2014 tarihinde; Atatürk'ün Adana’ya Teşriflerinin 91.Yıldönümü Anma Programına 

Genel Sekreter Yardımcısı Birol YARMAN, 

 

VIII- ODAMIZDA YAPILAN TOPLANTILAR: 

1- 20 Şubat 2014 tarihinde; Odamızda 26. Grup Meslek Komitesi’nin talebi çerçevesinde üyelere 

yönelik “KOSGEB Destekleri Bilgilendirme Toplantısı” gerçekleştirilmiştir. 

2- 24 - 25 Şubat 2014 tarihinde; Avrupa İşletmeler Ağı Akdeniz Projesi kapsamında “Proje 

Döngüsü Yönetimi Eğitimi” gerçekleştirilmiştir 

3- 26 Şubat 2014 tarihinde; “Tunus Büyükelçisi ve beraberindeki heyetin katılımı ile “Tunus Ülke 

Sohbet Toplantısı” gerçekleştirilmiştir 

4- 27 Şubat 2014 tarihinde; Çukurova Kalkınma Ajansı’nın, 2012 Yılı Kadın İstihdamının 

Artırılması ve Mesleki Eğitimi Mali Destek Programına sunulan ve kabul edilen “Adanalı 

Kadınlar Mesleki ve Girişimcilik Eğitimi Alıyor, Kadın Girişimciler Kurumsallaşıyor” Projesi 

Kapanış Toplantısı ve Sertifika Töreni gerçekleştirilmiştir 

5- 5 Mart 2014 tarihinde Odamız 44. Grup Meslek Komitesi üyelerine yönelik sektördeki sorunları 

görüşmek üzere toplantı gerçekleştirilmiştir. 

6- 10 Mart 2014 tarihinde; “17. Türkçe Konuşan Girişimciler Heyeti Oda Ziyareti” 

gerçekleştirilmiştir 

7- 12 Mart 2014 tarihinde Odamızda 36.Grup üyelerine yönelik sektördeki sorunları görüşmek 

üzere toplantı gerçekleştirilmiştir. 

8- 17-20 Mart 2014 tarihlerinde; Avrupa İşletmeler Ağı Akdeniz Projesi kapsamında “Sertifikalı 

Dış Ticaret Eğitimi” gerçekleştirilmiştir. 

 

IX - ODAMIZA YAPILAN ZİYARETLER: 

1- 24 Şubat 2014 tarihinde, ABD Dış Ticaret Müsteşarlığından Ticaret Ataşesi John FAY, Ticari 

Uzmanlar Perim AKGÜNER ve Özge ÇIRIKA ve ABD Ankara Büyükelçiliği Ekonomi 

Bölümünden Brandon WILSON, ABD Adana İkinci Konsolosu James MICHAEL Saxon RUİZ, 

2- 24 Şubat 2014 tarihinde, THY Adana İl Müdürü Fuat FIRAT, 

3- 26 Şubat 2014 tarihinde Tunus Ankara Büyükelçisi Muhammet Salih TEKAYA, Tunus Fahri 

Konsolosu M. Nuri SABUNCU, 
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4- 28 Şubat 2014 tarihinde, Vergi Haftası Etkinlikleri çerçevesinde Vergi Dairesi Başkan Vekili 

Recep YAVUZ ve Grup Başkanları, 

5- 5 Mart 2014 tarihinde, Makine Mühendisleri Odası Başkanı Hüseyin ATICI ve Üyeleri, 

6- 5 Mart 2014 tarihinde, Pir Sultan Abdal Derneği Başkanı Güneş ARSLAN, 

7- 5 Mart 2014 tarihinde, Yeminli Mali Müşavir İbrahim KUMLUCA (Eski Vergi Dairesi Başkan 

Yrd.), 

8- 5 Mart 2014 tarihinde, CHP Büyükşehir Belediye Başkan Adayı Yıldıray ARIKAN ve Seyhan 

İlçe Belediye Başkan Adayı Zeydan KARALAR, 

9- 5 Mart 2014 tarihinde, Saadet Partisi Belediye Başkan Adayları, 

10- 10 Mart 2014 tarihinde, Adana Nezihe Yalvaç Otelcilik Turizm Meslek Lisesi Müdürü Seyfi Ali 

ALKIŞ, 

11- 10 Mart 2014 tarihinde, Gıda Toptancıları Derneği Başkanı Kazım BOZAN, 

12- 17 Mart 2014 tarihinde, İl Milli Eğitim Proje Müdürü Hediye TİTİZ, 

13- 17 Mart 2014 tarihinde, PTT Başmüdür Yardımcısı Mesut ASLAN 

Odamızı ziyaret etmişlerdir. 

 

X - ODAMIZCA YAPILAN ZİYARETLER: 

24 Şubat 2014 tarihinde Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Atila MENEVŞE, Yönetim Kurulu 

Üyeleri Mehmet ÖZEL ve İsmail ARSLAN ile Genel Sekreter Ahmet NEVRUZ Çukurova 

Üniversitesi Rektörü Mustafa KİBAR’ı makamında ziyaret etmişlerdir. 

 


